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Protokoll 

Tofta Strands Samfällighetsförening Årsmöte 

För verksamhetsåret 2020-05-01 – 2021-04-30 

Datum och tid: 2021 07 27, kl 19.00 
Plats: Tofta Strandpensionat 
Närvarande: 28 medlemmar från 28 fastigheter 

 

§1 Stämman öppnas 

Anna-Lena Rodebjer öppnade mötet. 

 

§2 Val av ordförande för stämman 

Till mötesordförande för stämman valdes Thomas Löfkvist. 

 

§3 Val av sekreterare för stämman 

Till sekreterare för stämman valdes Erik Åkenes. 

 

§4 Val av två justeringsmän 

Till att justera protokollet valdes Stig Domander och Torsten Allkvie. 

 

§5 Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkändes utan ändringar. 

 

§6 Tid och plats för protokolljustering och protokollets tillgänglighet 

Protokolljustering kommer att ske tisdag den 3 augusti kl 10.00, hos Erik Åkenes på Malvavägen 1. 

Protokollet tillgängliggörs via hemsidan senast den 10 augusti. 

 

§7 Stämmans behöriga utlysande 

Kallelse till föreningsstämman gjordes den 11 juli och har därmed skett mer än 14 dagar innan 

stämmans genomförande varvid den ansågs behörigen utlyst. 

 

§8 Styrelsens förvaltningsberättelse jämte årsbokslut 

Förvaltningsberättelsen för verksamhetsåret presenterades av Erik Åkenes och Micael Ny. Stefan 

Löfkvist presenterade årsbokslutet. Stämman godkände. 
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§9 Revisionsberättelse jämte fråga om styrelsens ansvarsfrihet 

I revisionsberättelsen bekräftas att årsbokslut upprättats enligt bokföringslagen och ger en 

rättvisande bild av samfällighetens resultat samt att revisorerna bedömer att styrelsen handlat i 

enlighet med föreningens stadgar. Revisor Gunn-Britt Söderdahl är deltagande under stämman och 

tillstyrker att föreningsstämman beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för det gångna året, 

vilket stämman också beslutar. 

 

§10 Motion. Inga motioner har inkommit 

 

§11 Beslut om arvode till nästkommande år för styrelse och revisorer 

Inget arvode utgår till styrelsen. Årsmötet erbjuder styrelsen en middag som tack för sin insats. 

 

§12 Förslag från styrelsen gällande förändrade stadgar  

Thomas Löfkvist presenterade styrelsens förslag att i stället för postala kallelser kalla till 

föreningsstämma via mejl och hemsida. Stämman beslutade enligt styrelsens förslag. Den som inte 

har tillgång till digitala kanaler och har önskemål om att få postal kallelse uppmanas kontakta 

styrelsen. 

 

§13 Styrelsens förslag till budget jämte avsättning till förnyelsefond, inklusive presentation av 

underhållsplan 

Anna-Lena Rodebjer presenterade styrelsens förlag till budget jämte avsättning till förnyelsefond. 

Underhållsplanen presenterades och bifogas detta protokoll som Bilaga 1. Stämman beslutar enligt 

styrelsens förslag. 

Diskussioner fördes kring vilka möjligheter styrelsen har att själva fatta investeringsbeslut och när ett 

stämmobeslut krävs. Anna-Lena Rodebjer förklarade att större investeringsbeslut alltid fattas av 

stämman. 

 

§14 Val av styrelse 

Ordinarie är Stefan Löfkvist, Thomas Löfkvist, Micael Ny, Anna-Lena Rodebjer och Erik Åkenes. 

I tur att avgå är Micael Ny, Stefan Löfkvist samt Erik Åkenes.  

Valberedningen föreslår omval av Micael Ny, Stefan Löfkvist och Erik Åkenes. 

Stämman beslutade enligt valberedningens förslag. 

 

§15 Val av suppleanter 

Ordinarie är Torsten Allqvie, Kenneth Hedström samt Bo Nohlgren.  

I tur att avgå är Kenneth Hedström. 
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Valberedningen föreslår omval av Kenneth Hedström. 

Stämman beslutade enligt valberedningens förslag. 

 

§16 Val av ordförande 

Valberedningen föreslår omval av Anna-Lena Rodebjer. 

Stämman beslutade enligt valberedningens förslag. 

 

§17a Val av revisorer 

Ordinarie har varit Hans Arvidsson och Gun-Britt Söderdahl. 

I tur att avgå Gun-Britt Söderdahl. 

Valberedningen föreslår omval av Gun-Britt Söderdahl. 

Stämman beslutade enligt valberedningens förslag. 

 

§17b Val av revisors suppleanter   

Ordinarie har varit Per Calissendorff och Olof Laurin. 

I tur att avgå Per Calissendorff och Olof Laurin. 

Valberedningen föreslår omval av Per Calissendorff och Olof Laurin. 

Stämman beslutade enligt valberedningens förslag. 

 

§18 Val av valberedning 

Stämman beslutade att Håkan Delebeck och Lars Edgert sitter kvar. 

 

§19 Övriga frågor 

Diskussioner fördes gällande utsatta farthinder med tillhörande skyltar. Primärt framfördes önskemål 

gällande flytt av skyltar och farthinder. Styrelsen meddelade att åsikter tas i beaktande och att 

styrelsen är av uppfattningen att nuvarande lösning är den som bäst fyller sitt syfte. 

Parkeringsproblematiken på södra delen av Solbacksvägen längs med ängen diskuterades. Thomas 

Löfkvist meddelade att styrelsen beslutat att inför nästkommande sommar lägga ut större stenar 

som inte går att flytta på och att fortsätta bevaka utvecklingen samt arbeta för att åtgärda 

problematiken. Anna-Lena Rodebjer påtalade att samtliga i föreningen bör parkera på egen tomt. 

Fråga ställdes om vägen som går ner till stranden mellan Strandpensionatet och Smågårde naturskog 

tillhör samfällighetsföreningen. Anna-Lena meddelade att vägen är vår och att regionen har ett avtal 

med oss om nyttjande för att vägen skall kunna användas för utryckningsfordon. 

Den bom som ligger mellan nyss nämnda väg och handikapp-rampen var även uppe till diskussion. 

Anna-Lena meddelade att bommen inte tillhör oss. 
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§20 Stämman avslutas 

Mötesordföranden förklarade årsmötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet 2021 07 27 

 

 

Erik Åkenes 

 

 

Justeras 2021 08 03 

 

 

Torsten Allqvie    Stig Domander 
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